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ASSOCIACIONS DE GENT GRAN DE SANT VICENÇ DELS HORTS  

 
 

  

CASAL/ESPLAI              ASSISTENTS A LA REUNIÓ       
 

03/07/2018 
 

 
REGIDORA DE GENT GRAN 
 
 

Paloma Tevar Poyato 
Teresa Segura 

 
CASAL D’AVIS CAN ROS 
 
 

Diego López Parra 
 

 
ASOCIACIÓN DE JUBILADOS Y PENSIONISTAS “EL 
TURÓ” 
 
  

Jordi Prades 
 

 
ASOCIACIÓN DE GENT GRAN CENTRO SOCIAL LA 
VINYALA 
 

 

Angel Horcajada 
 

 
ASS DE PENSIONISTES I JUBILATS DE SANT ROC 
 
 

Amparo Poveda Landete 
 

 
ASSOCIACIÓ DE GENT GRAN “ESPLAI 
MONTSERRAT” 
 
 

Josep Casas Ferres 
Pere Bosch 

 

 
ASSOCIACIÓ DE GENT GRAN “ESPLAI SANT 
ANTONI” 
 
 

Elena Acuyo 

 
ASSOCIACIÓ DE GENT GRAN DE “LA GUÀRDIA” 

 
 

Puri Marin Reina 
Rosa Sanchez 

 
CASAL D’AVIS CAN COSTA 
 
 

Jose Delgado 
 

 
CONSELL DE LA GENT GRAN  
 
 

    
Primitivo Martinez Martinez 

 

 
CONSELL CONSULTIU DE LA GENT GRAN 
 
 
 

 
 

Andres Moliner Viñals 
Isabel Escolano 

 
 



 

 

 
RESUM DE LA  REUNIO MENSUAL DE JUNTA DE CASALS I ESPLAIS 
D’AVIS DE SANT VICENÇ DELS HORTS – MES DE JULIOL 
 
 

1 Lectura i aprovació de l’acta anterior 
2 Informació del CAP de Sant Vicenç dels Horts amb la regidoria de 

Gent Gran 
3 Valoració Activitat piscina La Blava 
4 Valoració Cloenda de tallers: manualitats, gimnàstica i Espais Lúdics 
5 Valoració Revetlla de Sant Joan 
6 Festa Major d’Estiu 2018. 
7 Torn obert de paraules. 

 
 
1-  Lectura i aprovació de l’acta anterior 
 

2- Informació del CAP de Sant Vicenç dels Horts amb la regidoria de Gent 
Gran 

 
La directora del CAP, explica que hi un aplicatiu en el qual es poden introduir 
les activitats que es realitzen a cada Casal. 
 
 
3- Valoració activitat piscina La Blava 
 

El Sr. Carles Chafer comenta que van ser 11 les persones que van anar a 
l’activitat que es va realitzar a la piscina de La Blava, i que molts no van poder 
anar a banyar-se perquè tenien que cuidar als nets 
 
La regidoria de Gent Gran, la Sra. Paloma Tevar diu que l’activitat es va fer 
amb hores que els nets estaven a les escoles, i el que no va anar va ser o bé 
perquè no va voler o bé no va poder, ja que l’horari de l’activitat era totalment 
compatible amb la cura dels nets. 
 
El tècnic de Gent Gran, Bartomeu comenta que hauríem de fer una reflexió 
entre tots, sobre la poca quantitat de persones que van anar a l’activitat, i si de 
seguir així val la pena fer-la. 
 
El Sr. Primitiu diu que els Casals no s’impliquen lo suficient i la comunicació no 
es fluida. 
 
La Sra. Elena Acuyo, exposa que per solucionar el problema de comunicació, 
la Junta del Casal ha comprat un mòbil i se’ls envia per whassap i per correu a 
tots/es els socis, la informació de les activitats què es realitzen. 
 
 
4-  Valoració Cloenda de tallers: manualitats, gimnàstica i Espais Lúdics 
 
El Sr. Primitivo comenta que la valoració dels tallers es bona i que potser en 
alguns ha faltat una mica de gent. 
 
 
 



 
 
 
 
5- Valoració Revetlla de Sant Joan 
 
El Sr. Primitivo informa que van ser 223 persones les que van assistir-hi a la 
Revetlla de Sant Joan, i que el ball va finalitzar a l’1.15 hores 
 
  
6- Festa Major d’Estiu 2018 
 
La Sra. Manoli de La Cruz, informa que tindrà lloc un ball a les 19 hores a la 
Pista Polivalent Francesc Macià.  
 
 
7. Torn obert de paraules. 
 
La Sra. Paloma comenta que no llegirà més escrits de persones que no 
estiguin presents a les reunions. 
 
El Sr. Carles Chafer referent a les subvencions comenta que hi ha tècnics que 
han dit una cosa i des de el departament d’Intervenció han dit una altra diferent. 
 
La Sra. Paloma diu que aquest any han hagut molts problemes amb les 
subvencions. 
 
La Sra Alcaldessa Maite Aymerich, informa de quina és la situació de la futura 
Residència de la Gent Gran i què si no hi han inconvenients en mig any 
aproximadament es podria començar la seva edificació, també comenta que 
s’ha d’arribar a un acord amb la Generalitat de Catalunya, sobre el nombre de 
places públiques i privades que han d’haver-hi.    
 
 
Es dona finalitzada la reunió a les 11.55 hores. 
 


